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Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van 25 januari 2010

Aanwezig: Voorzitter L.M. Schoots, de leden C.C.P.J. Arts, J.H.L.M. Nielen, (CDA), J. Oosterwijk, R.G. 
Poel, mw. S.M. Derks, en mw. N. Ririmasse (PvdA), mw. F.J.H.M. van Diemen-Vereijken, mw. N.A.J. te 
Velde-Hofhuizen (GL), G.M.P. Stoffels, W.H.M. Pluk en A.M.J. Jacobs (ABC), H.P.J.M. Siroen, mw. M.G.T. 
van Heumen-Janssen en mw. W.T.G. Vervoort-Reijnders (PLC), M.S. van Veen en mw. C.M. Angevaren 
(VVD), J.P.G. Kerskes (D66) en griffier mevr. C.G.W.M. Selman
Wethouders: G.P.M. Peeters, Th.C. Blokland, J.W. Donkers en gemeentesecretaris P.M. van de Koolwijk 
Afwezig m.k. :  mw. G.E. Weijers en M. A. Sahintürk (CDA)  

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij het 
betreffende agendapunt

Nr. Onderwerp Besluit
1 Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering en neemt een moment stilte 

in acht. Hij meldt de berichten van verhindering; er zijn stukken 
nagezonden voor agendapunten 21, 18 en 17 en de Stemwijzer 
Cuijk is ‘on line’ voor gebruik.  
Dhr. Poel kondigt aan dat hij schriftelijke vragen wil stellen over 
een aangevraagde kapvergunning voor een boom op de Nielt, 
en hij verwacht dat de boom zolang nog niet wordt gekapt. 

2 Vragenronde van raadsleden cf. art. 
39 RvO.

1. Dhr. Stoffels stelt vragen over de overeenkomst met 
Taxihopper 
2. Dhr. Van Veen vraagt toelichting n.a.v. de recente reis naar 
China door burgemeester en secretaris.
Ad 1. Portefeuillehouder Blokland antwoordt dat de gemeente 
St. Anthonis een onderzoek heeft laten verrichten naar de 
kostenoverschrijdingen door Ernst & Young. Het college heeft 
nog geen kennis genomen van de resultaten van dit onderzoek. 
De deadline voor Cuijk is inderdaad 31 januari 2010 en morgen 
(26 jan.) wordt in de collegevergadering gesproken over een 
eventuele nieuwe opdrachtverlening aan Taxihopper. Over de 
besluitvorming wordt u via een bestuursbrief in kennis gesteld.
Ad 2.1 Er zijn inderdaad meerdere bedrijven die relaties 
onderhouden met bedrijven in andere werelddelen. Om uit te 
zoeken wat samenwerken zou kunnen betekenen zou zeer 
interessant kunnen zijn, maar dit gaat wel veel tijd kosten.
2.2 Zoals eerder gemeld zijn er alleen kosten gemaakt v.w.b. 

reiskosten voor de secretaris. Verder is er voor volgend jaar 
geen budget en er zijn ook geen plannen om hiervoor 
budget in de begroting op te nemen.

2.3 De vraag op welke wijze het college de gemaakte afspraken 
‘handen en voeten gaat geven’ zal schriftelijk beantwoord 
worden.

3 Trekking nummer 
Accordering agenda

Stemnummer 8 wordt getrokken, zodat eventuele stemmingen 
en beraadslagingen zullen beginnen bij mw. Ririmasse.
De agenda wordt vastgesteld met de afspraak om agendapunt 
21 te behandelen na punt 13. Agendapunt 06 wordt een B-stuk.  
Mw. Van Heumen vraagt om na de vergadering het woord te 
mogen voeren. 

4 Spreekrecht voor aanwezigen op de 
publieke tribune 

Van het spreekrecht wordt gebruik gemaakt door mw. L. van 
Heeswijk namens werkgroep Consultatiebureau Haps voor 
agendapunt 21, en dhr. Barten als belanghebbende voor 
agendapunt 13.  Hun inbreng wordt betrokken bij de 
beraadslagingen bij deze agendapunten. 
Mw. Van Heeswijk blikt terug op een intensief overlegtraject 
door de werkgroep met zowel Pantein als gemeente, gericht op 
het terugbrengen van een voorziening die de kern Haps werd 
ontnomen met instemming van het college. Ze roept de 
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gemeenteraad op in te stemmen met het nu voorliggende 
initiatiefvoorstel. 
Dhr. Barten roept de raad op om de Verordening geurhinder en 
veehouderij sneller dan gepland te evalueren en aan te passen. 
Hij stelt concreet voor om de geurnorm voor het bouwblok 
Beekdal Vianen te verlagen, teneinde toekomstige uitbreiding te 
verhinderen van bedrijfsactiviteiten aan de Hapsebaan in 
Vianen. Het doel van nul geurgehinderden is volgens dhr. 
Barten nog niet bereikt, het aantal gehinderden is zelfs 
toegenomen. 

5 Vaststellen van de besluitenlijst van 
de raadsvergadering van 14 
december 2009 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Mw. Van Heumen stelt n.a.v. de besluitenlijst dat haar 
mondelinge vragen over handhaving rondom het pand 
Graafschap 40 wel zijn beantwoord, maar dat het probleem voor 
de omwonenden niet naar tevredenheid wordt aangepakt. 
Dhr. Stoffels reageert n.a.v. beantwoording van vragen over de 
parkeersituatie rondom de Jumbo. Hij vindt de opstelling van het 
college te formeel. De burgemeester antwoordt dat hij inderdaad 
geen druk wil uitoefenen op de politie om de regels op 
verschillende plaatsen verschillend te handhaven. 

B-stukken 
6 Vaststelling van het bestemmingsplan 

Cuijk De Valuwe, omgeving 
Looiersgaarde

De raad stelt zonder stemming het bestemmingsplan “Cuijk De 
Valuwe, omgeving Looiersgaarde” vast, waarbij mw. Van 
Heumen met verwijzing naar haar motivering in de commissie 
Ruimte van 11 januari 2010, wil worden geacht te hebben 
tegengestemd.  

A-stukken 
7 Vaststellen Coördinatieverordening 

2009 gemeente Cuijk
De raad stelt met algemene stemmen de 
Coördinatieverordening 2009 gemeente Cuijk vast.

8 Vaststelling van het bestemmingsplan 
Buitengebied Cuijk, Beerseweg 45, 
Ebben Boomkwekers

De raad is met algemene stemmen akkoord met:
a. het ongewijzigd vaststellen van het bestemmingsplan 

“Buitengebied Cuijk, Beerseweg 45, Ebben Boomkwekers”;
b. geen exploitatieplan vast te stellen.

9 Vaststelling van het bestemmingsplan 
Rotsestraat 7 Vianen

De raad is met algemene stemmen akkoord met:
1. het ongewijzigd vaststellen van het bestemmingsplan 

“Rotsestraat 7 Vianen”;
2. geen exploitatieplan vast te stellen op grond van artikel 6.12, 

lid 2a.
10 Instemmen met administratieve 

afwikkeling nieuwe verdeelsleutel 
budgetten wijk- en dorpsraden

De raad stemt met algemene stemmen in met:
1. de uitwerking van de verdeling van het budget Sociale 

Vernieuwing conform de regeling, waarbij jaarlijks een 
budget ad € 4.274,- wordt overgemaakt naar de betreffende 
wijk- of dorpsraad en het college vooraf goedkeuring dient 
te verlenen aan projectvoorstellen;

2. de toetsingscriteria voor projecten zoals in het voorstel 
beschreven en deze van toepassing te verklaren.

11 Instemmen met verlof en waarneming 
raadsgriffier, incl. 13de begrotings-
wijziging

De raad stemt met algemene stemmen in met:
1. de afwezigheid van de griffier mevr. C.G.W.M. Selman, 

vanaf 1 februari tot 31 mei 2010, waarbij zij in de periode 
van 1-2-2010 tot 1-3-2010 haar overuren zal inzetten en in 
de periode van 1-3-2010 tot 31-5-2010 gebruik wordt 
gemaakt van onbetaald verlof;

2. voor de periode van 22-2-2010 tot 31-5-2010 te benoemen 
voor 20 uur per week als waarnemend griffier dhr. A. 
Knevel, wonende te Gennep;

3. de meerkosten zijnde € 8.000,-- te dekken uit de post 
onvoorzien. Hiertoe de 13de begrotingswijziging 2010 vast te 
stellen.

12 Evaluatie Nota Communicatie 2008 De raad neemt met algemene stemmen kennis van de evaluatie 
Nota Communicatie 2008.
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12a Vaststelling van het Meerjarig 
controleprotocol Cuijk 2009 geldend 
voor de accountantscontrole op de 
jaarrekeningen 2009 e.v. jaren

De raad stelt met algemene stemmen het Meerjarig 
controleprotocol Cuijk 2009 (annex bijlagen) vast. 

C-stukken
13 Vaststellen evaluatie 

Geurgebiedsvisie
Fracties kunnen zich vinden in de evaluatie, met dien verstande 
dat de meerderheid een evaluatie uiterlijk 2013 te laat vindt 
(Jacobs, Van Heumen, Kerskes, Te Velde). Dhr. Arts stelt dat 
het CDA moeite heeft met het feit dat ondernemers in het 
buitengebied enerzijds toekomstperspectief is geboden, dat via 
andere regelgeving nu weer wordt ingeperkt. Mw. Te Velde stelt 
de evaluatie vast, maar is het niet eens met de verordening. GL 
vindt dat het aantal geurgehinderden naar nul moet. 
Wethouder Peeters zegt toe om a) schriftelijke te reageren op 
de deels technisch gedetailleerde inbreng van dhr. Barten, en 
de vraag of Fomeva onnodig ruimte krijgt om de activiteiten uit 
te breiden, en  b) de reactie van dhr. Barten mee te nemen in de 
volgende monitoring eind 2010. Hij vraagt de raad wel geduld 
om de verordening zijn effect te laten krijgen, en de balans te 
vinden van een acceptabele leefomgeving voor bewoners, en 
ontwikkelmogelijkheden voor het agrarisch bedrijfsleven. 
Besluit: gehoord de toezeggingen stelt de raad met algemene 
stemmen de evaluatie Geurgebiedsvisie vast.  

14 Vaststelling van het Integraal 
Huisvestingsplan Onderwijs 2010, 
incl. 7de begrotingswijziging

Alle fracties kunnen instemmen met het voorstel. Dhr. Siroen 
meldt principieel tegen doordecentralisatie te zijn (scholen 
mogen huisvestingsgelden naar eigen inzicht besteden). Dhr. 
Kerskes, mw. Van Diemen, dhr. Stoffels melden expliciet voor 
doordecentralisatie te zijn, waarbij dhr. Stoffels vraagt hoe het 
college grip houdt op de financiën. Dhr. Van Veen, Kerskes en 
mw. Van Diemen willen toelichting waarom twee noodlokalen bij
de Waai nu ineens wel kunnen blijven, terwijl het college dit 
eerder steevast onmogelijk noemde. Dhr. Arts en mw. Van 
Diemen onderschrijven het belang van frisse scholen, waarbij 
dhr. Arts zich afvraagt waarom daarvoor aan de vrij jonge 
schoolgebouwen toch extra ingrepen nodig zijn en vraagt hoe 
de extra middelen van het Rijk hiervoor worden ingezet. 
Portefeuillehouder Blokland antwoordt dat de 
doordecentralisatie vandaag als principebesluit voorligt. De 
concrete uitgewerkte voorstellen zullen nog volgen, waarna de 
raad jaarlijks bij behandeling van de Kadernota het gebruik kan 
monitoren. Voor de noodlokalen bij de Waai is het inzicht 
gegroeid dat twee lokalen blijven staan die met een art. 17 
procedure waren geplaatst. Er moeten nog procedures worden 
gevolgd om deze te legaliseren. Cuijk heeft € 270.000 
beschikbaar uit de extra rijksbijdrage i.h.k.v. de crisisbestrijding. 
Dit is niet voldoende om de volledige investeringen te dekken, 
dus o.a. via de staatssecretaris zal worden gezocht naar 
aanvullende middelen. 
Besluit: behoudens PLC die wil worden geacht tegen het 
onderdeel doordecentralisering van onderwijs 
huisvestingsgelden te zijn, besluit de raad met algemene 
stemmen tot vaststellen van het IHP 2010 en de 7de

begrotingswijziging 2010.  
15 Vaststelling van het Integraal 

Dorpsontwikkelingsplan Vianen
Fracties geven unaniem complimenten aan de opstellers van 
het plan, maar hebben enige zorg over de uitvoering van de
plannen als er onvoldoende subsidies worden binnengehaald. 
Portefeuillehouder Donkers antwoordt dat dit pakket nu naar de
provincie is gezonden voor advies, de verwachting is dat er in 
april een subsidieaanvraag kan worden ingediend. Met de 
dorpsraad is het college van mening dat het in de toekomst 
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wellicht nodig zal zijn keuzes te maken, maar de inzet is 
vooralsnog de ambitie en een voortvarende aanpak. 
Besluit: De raad stelt met algemene stemmen het IDOP Vianen 
vast. 

16 Bestuursbrief 11-2009 aankoop pand 
paters Oblaten

In eerst termijn spreken dhr. Kerskes, dhr. Nielen, mw. Van 
Diemen hun zorg uit over de onduidelijkheid en mogelijk grote 
financiële consequenties bij aankoop van dit pand. Mw. Van 
Heumen roept op om te investeren in behoud van de tuin van de 
Oblaten: de maatschappelijke meerwaarde is hier belangrijker 
dan het economisch plaatje. Ook dhr. Van Veen vindt koopprijs 
en financieel risico te hoog voor het realiseren van een groene 
long in het centrum. Via motie 1 stelt hij voor die groene long en 
doorkijk naar de Martinuskerk te realiseren op het Kerkplein en 
dus te investeren in afschrijving op de panden tegenover de 
kerk. 
Portefeuillehouder Donkers zegt in reactie op de zorgen toe om 
nog voor de zomer 2010 met een uitgewerkt voorstel te komen. 
Er is onderzoek gaande hoe de investering omlaag gebracht 
kan worden. In reactie op motie 1 antwoordt hij dat er voor het 
gebied rondom de Martinuskerk al toezeggingen worden 
uitgewerkt, waarbij moestuin, beeldentuin, kerkhof etc. als een 
groengebied in het centrum worden ingebed. De motie is 
overbodig. De wethouder kan niet toelichten welke andere 
partijen geïnteresseerd waren in het pand; een bestemming 
voor zorgdoeleinden is moeilijk omdat het interieur dan grondig 
verbouwd zou moeten worden. Maar met creatief nadenken zou 
binnen de bestemming zoals door de Oblaten gewenst, het 
mogelijk moeten zijn om met geringere lasten voor de gemeente 
het pand aan te kopen en de tuin voor Cuijk te behouden. Dhr. 
Nielen eist een keiharde toezegging dat er vóór de zomer 2010 
een uitgewerkt plan ligt. 
Conclusie: Fractie VVD is tegen de voornemens, fractie PLC 
steunt het college, de overige fracties steunen de koers van het 
college mits er op korte termijn duidelijkheid wordt gegeven over 
de bestemming en daarmee het risico en lasten voor de 
gemeentelijke begroting. 
Motie 1 wordt na stemming en met stemverklaringen door dhr. 
Poel, Jacobs en Nielen, verworpen met 5 stemmen voor 
(fracties VVD en PLC) en 12 stemmen tegen (fracties D66, 
CDA, GL, PvdA, ABC).

17 Bestuursbrief 12-2009 
schadevergoeding project 
Zwaanstraat / Mariaplein

Dhr. Nielen concludeert dat het college pas na aandringen door 
de raad een legal scan heeft uitgevoerd; dat het college heeft 
verzuimd om de raad tijdig te informeren over de dreigende 
schadeclaim, noch bij de discussie over inrichting van het 
Mariaplein, of door vermelding in de risicoparagraaf van de 
begroting of het overzicht van lopende juridische kwesties. CDA 
concludeert dat dit college moet puinruimen voor politiek en 
zakelijk knullig gedrag uit 2005 en daaromtrent. CDA heeft 
daartegen grote bedenkingen, maar ziet geen andere oplossing 
dan nu wordt voorgesteld. 
Dhr. Poel sluit zich aan bij de woorden van dhr. Nielen en 
concludeert dat het college in de toekomst veel zorgvuldiger 
juridische onderbouwingen en risicoscans moet uitvoeren. Hij 
wil ook een signaal afgeven dat een gemeente niet graag werkt 
met een ontwikkelaar die schadeclaims neerlegt als de 
gemeenteraad binnen zijn bevoegdheden een besluit neemt dat 
afwijkt van de gewenste plannen. Ook dhr. Stoffels heeft er 
moeite mee dat, ondanks een duidelijk voorbehoud door het 
college dat de gemeenteraad finaal over plannen moet 
beslissen, de ontwikkelaar toch een schadeclaim indient, en dat 
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het college een schadevergoeding wil betalen waar geen 
tegenprestatie tegenover staat. Mw. Vervoort namens PLC 
voegt toe dat het college al met de ontwikkelaar tot 
overeenstemming is gekomen voordat de raad was 
geïnformeerd. Dat was niet nodig geweest. Dhr. Van Veen 
onderstreept het eerder gezegde, vraagt zich af waarom niet 
eerder een legal scan is uitgevoerd, en vraagt hoe het college 
gaat zorgen dat de ontwikkelaar zich wel aan de uitvoering van 
Palatijn II gaat houden? Dhr. Kerskes vindt dat er sprake is van 
verwijtbaar handelen door het college, een politieke doodzonde. 
Als de raad was geïnformeerd over deze claim, dan was de 
discussie over inrichting van het Mariaplein wellicht anders 
verlopen. 
Portefeuillehouder Peeters, in antwoord op dhr. Van Veen, 
meldt dat voor Palatijn II de vergunning is verleend en dat het 
college niet voornemens is uitstel op start van de bouw te 
geven. Hij deelt de visie van het raad dat het college de raad op 
essentiële momenten niet volledig heeft geïnformeerd. Op basis 
van commissieverslagen meent hij dat er wel signalen zijn 
afgegeven, maar die zijn niet herhaald of expliciet gemaakt. Het 
voorliggende voorstel is resultaat van een afstemming, 
besproken alternatieven bleken voor de ontwikkelaar niet 
acceptabel. Hij erkent dat dit een pijnlijk moment is, ook voor de 
ontwikkelaar, met verwijzing naar genoemde imagoschade, 
maar hij vindt ook dat er eens een keer een streep getrokken 
moet worden. 
Conclusie: Voorzitter vat samen dat de fracties 1) het liefst neen 
zouden zeggen tegen het voorstel, maar daarvoor juridisch 
geen gronden kunnen aanvoeren en 2) dat het college de raad 
onvolledig heeft geïnformeerd. 

18 Instemmen met de uitvoering van het 
plan Herinrichting sportpark 
Groenendijkse Kampen, incl. 10de

begrotingswijziging

Mw. Van Diemen verwijst naar een brief van Civicum die de 
fracties hebben ontvangen, ze is niet overtuigd dat het college 
voldoende heeft afgestemd met de clubs over versobering van 
de plannen, en dient in motie 2, mede namens PLC, VVD en 
D66: een opdracht om het overleg met de clubs te heropenen 
en met name over de parkeervoorzieningen en de verkeersdruk 
op de Sportlaan. Mw. Derks vindt het genant dat professionele 
adviseurs kennelijk zo slecht advieswerk leveren. Ze vraagt 
toelichting op hoe het overleg met de clubs is gevoerd en op de 
brief over mogelijke BTW - verrekening. 
Ook dhr. Jacobs wil toelichting op de versobering van plannen, 
en vraagt of het mogelijk is te wachten met uitvoering totdat er 
duidelijkheid is over verrekenbaarheid van de BTW? Dhr. Siroen 
plaatst kanttekeningen bij de extra investering voor JVC. Moet 
de gemeente de prijs betalen voor de ambitie van JVC om 
topklasse te spelen? Ook Dhr. Van Veen is ontevreden over het 
kennelijk ontbreken van regie door het college in dit dossier. 
Hoe gaat het college hieruit lering trekken? Dhr. Kerskes ziet 
een herhaling van eerdere gebeurtenissen waarbij niet meer is 
vast te stellen wie de verantwoordelijkheid moet dragen. Dhr. 
Nielen is teleurgesteld en deelt voornoemde vragen hoe het zo 
fout heeft kunnen gaan. 
Portefeuillehouder Schoots antwoordt dat dhr. Kerskes een 
volstrekt verkeerde voorstelling van zaken heeft gegeven. Het 
college heeft 1,5 jaar geleden al direct melding gemaakt van de 
overschrijdingen i.v.m. het kunstgrasveld, hetgeen uitvoerig is 
toegelicht in de commissie. Dhr. Schoots stelt dat de algemene 
kwaliteit van de  uitvoering van het project blijft gehandhaafd, 
waarbij een oplossing van de verkeersproblematiek juist is 
toegevoegd in het voorstel, hetgeen voor een belangrijk deel de 
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extra middelenvraag verklaart. Dat er met de clubs nog geen 
overleg is gevoerd tenslotte, is de gebruikelijke gang van zaken; 
eerst moet de raad instemmen en geld beschikbaar stellen,
anders heb je de clubs niets te bieden. Het voorliggende 
voorstel is volgens de portefeuillehouder een verbeterde versie 
van het oorspronkelijke plan. Dhr. Schoots meldt tenslotte dat 
het college de motie, mocht deze worden aangenomen door de 
raad, niet zal uitvoeren. 
In tweede termijn meent dhr. Kerskes dat de redactie van het 
voorstel niet zo duidelijk was als de woorden van de 
portefeuillehouder. Hij deelt niet de mening van mw. Van 
Diemen dat het overleg met de sportverenigingen leidend moet 
zijn voor het uiteindelijke kostenplaatje. 
Besluit:Gelet op de strekking wordt eerst motie 2 in stemming 
gebracht, welke wordt verworpen met 8 stemmen voor (fracties 
PLC, VVD, D66 en GL) en 9 stemmen tegen (fracties PvdA, 
ABC en CDA). 
Het voorstel wordt na stemming aangenomen met 11 stemmen 
voor (fracties PvdA, ABC, VVD en CDA) en 6 stemmen tegen 
(fracties GL, PLC, en D66).

19 Initiatiefvoorstel D66 tot het 
amenderen van de 
Referendumverordening Cuijk 2006

Dhr. Kerskes motiveert zijn voorstel dat een correctief 
referendum niet bestaat. Een referendum is raadgevend, een 
advies van de bevolking aan de raad, waarover de raad altijd 
een afweging moet maken. Deze visie wordt gesteund door mw. 
Van Diemen, dhr. Stoffels, dhr. Siroen en dhr. Van Veen. 
Dhr. Nielen antwoordt dat hij geen behoefte heeft aan dit 
voorstel, omdat in november 2009 bij motie al is afgesproken de 
gehele verordening te evalueren. Het CDA hecht overigens wel 
aan een opkomstpercentage ofwel een mate van 
representativiteit in een referendum. Dhr. Poel wil ook eerst de 
verordeningen en toepassing daarvan evalueren, voordat de 
verordening op dit onderdeeltje wordt aangepast. Waar het z.i. 
om gaat is een goede visie op burgerparticipatie, en dat is meer 
dan het instrument referendum. Een drempel voor geldigheid 
helpt voorkomen dat een gepassioneerde minderheid zijn wil 
oplegt aan de zwijgende meerderheid.
Besluit Na stemming heeft de raad het amendement 
aangenomen met 11 stemmen voor (fracties D66, GL, ABC, 
PLC, VVD) en 6 stemmen tegen (fracties CDA en PvdA).

20 Nadere toelichting beantwoording art. 
38 vragen GroenLinks inzake 
lichthinderplan

Mw. Van Diemen vindt dat het college te kort door de bocht is 
gegaan met de stelling dat een lichthinderplan niet nodig is, nu 
dit geen middel is om de skybeamer te verbieden. Een 
lichthinderplan stel je op voor de ecologie, om verstoring van het 
nachtleven tegen te gaan. Ze dient in motie 3, een verzoek om 
uitvoering te geven aan het opstellen van een lichthinderplan. 
Portefeuillehouder Peeters antwoordt dat z.i. er geen
toezeggingen zijn geweest tot opstellen van een lichthinderplan. 
Hij begrijpt de motivatie van mw. Van Diemen en stelt voor om 
in het kader van het landschapsontwikkelingsplan te kijken naar 
gebieden waar je gemotiveerd de lichthinder wilt inperken. Dat 
lijkt hem een betere werkvolgorde en efficiëntere inzet van 
menskracht. Mw. Van Diemen is het daar niet mee eens; je kunt 
op voorhand al criteria opstellen voor gebieden om lichthinder te 
beperken, bijv. voor het RBL langs de ecologische 
verbindingszone Laarakkerse Waterleiding. Mw. Angevaren 
spreekt uit dat als lichthinder breed wordt opgevat, dus niet 
uitsluitend gericht op natuurgebieden, de VVD deze motie zal 
steunen. 
Besluit: Motie 3 wordt na stemming aangenomen met 12 
stemmen voor (fracties GL, PvdA, PLC, VVD, D66) en 5 
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stemmen tegen (fracties ABC en CDA). 
21 Voorstel consultatiebureau Haps Dhr. Stoffels geeft toelichting op het voorstel van ABC, PLC, 

VVD, D66 en GL. Het voorstel is om de situatie van vóór de 
sluiting van het CB in Haps te herstellen, dus afwisselend om de 
twee weken CB in Cuijk en Haps. Er is brede kritiek op de 
afwijzende houding en wisselende argumenten van Pantein 
gedurende het overleg, waardoor volgens dhr. Stoffels het 
vertrouwen in deze dienstverlener danig is afgenomen. Dhr. 
Siroen, mw. Angevaren, dhr. Kerskes en mw. Van Diemen 
beamen dit, verklaren waarom zij het voorstel steunen, en 
spreken eveneens complimenten uit aan de werkgroep CB 
Haps voor hun inzet. Dhr. Kerskes meldt dat na 2011 de 
zuigelingenzorg wordt ondergebracht bij de GG&GD, waarna er  
een nieuwe situatie is die nieuwe afweging mogelijk maakt. 
Ook dhr. Nielen complimenteert de werkgroep, maar CDA kan 
het voorstel niet steunen. Hij is niet overtuigd dat het CB een 
onmisbare voorziening is voor de leefbaarheid in Haps; een 
integraal beeld via een IDOP ontbreekt: en de door Pantein 
aangeboden alternatieven leveren betere kwaliteit tegen lagere  
kosten. Mw. Derks namens PvdA komt tot dezelfde conclusie en 
vult aan dat het in Haps om gemiddeld 25 geboorten per jaar  
gaat. Ze vindt dat het voorstel vooral lijkt op een ad-hoc en 
slecht afgewogen besluit. 
Portefeuillehouder Schoots antwoordt dat deze casus bewijst 
dat politiek niet ver van de burger af staat. Het college had 
inhoudelijke argumenten om in te stemmen met de door Pantein 
genomen besluiten. Waarbij niet de financiën maar de kwaliteit 
van de dienstverlening voorop stond. Hij vind dat de 
initiatiefnemers een risico nemen door de kwaliteitsargumenten 
van Pantein terzijde te leggen. Hij wijst er ook op dat het aantal 
spreekuren in Cuijk zal worden gehalveerd, en dat het 
dekkingsvoorstel feitelijk een pre-prioritering voor de begroting 
2011 inhoudt. In tweede termijn benadrukken de indieners dat  
volgens hen er geen kwaliteitsprobleem is, maar dat het vooral 
om een ingreep in de bedrijfsvoering gaat. En er is geen sprake 
van pre-prioritering voor 2011, de heroverweging kan in 2011 
plaatsvinden indien nodig. 
Besluit: Na stemming besluit de raad het initiatiefvoorstel over te 
nemen met 11 stemmen voor (fracties ABC, PLC, VVD, D66, en 
GL) en 6 stemmen tegen (fracties CDA en PvdA. Het college 
wordt opgedragen het besluit uit te voeren om in overleg met 
Pantein het CB in Haps te heropenen

22 Sluiting Om 23.15uur

Na sluiting van de vergadering vraagt mw. Van Heumen kort het woord, om te memoreren dat dit de laatste 
raadsvergadering met burgemeester Schoots was. Ze nodigt de burgemeester uit om samen met haar het 
fotoportret te onthullen, dat na 31 januari zal worden toegevoegd aan de portrettengalerij van Cuijkse oud-
burgemeesters. 

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 10 maart 2010

A. Knevel P. Mengde
griffier voorzitter


